
اخبار كشور

برتری رسانه ای ایران در مقابل رقبا
از نگاه رئیس صداوسیما

رئیس سازمان صداوسیما در مراســم پانزدهمین سالروز تاسیس شبکه 
پرس تی وی گفت: این شبکه یکی از پرافتخارترین شبکه های رسانه ملی است 

و در فضای جهانی کاملا شناخته شده است. 
به گزارش خبرنگار کیهان ، رئیس رسانه ملی در مراسم پانزدهمین سالگرد 
تاســیس شــبکه بین المللی پرس تی وی که با حضور ناصر کنعانی سخنگوی 
وزارت امورخارجه، مدیران و خبرنگاران این شبکه و همچنین معاونان سیاسی 
و سیمای رسانه ملی در محل این شبکه برگزار شد، ضمن قدردانی از تلاش های 
همکاران پرس تی وی در طول پانزده سال فعالیت این شبکه بین المللی گفت: 
شــبکه پرس تی وی از شبکه های پرافتخار سازمان صداوسیماست که توانسته 
در حوزه بین الملل و در جذب مخاطب انگلیسی زبان و فضای رسانه ای کشور 
بسیار تاثیرگذار باشد به گونه ای که جایگاه خود را حفظ کرده و امروز در فضای 

جهانی کاملا شناخته شده است. 
وی با بیان اینکه برتری رســانه ای ما در نقاطی است که رقبای ما در آن 
نقاط امتیازی ندارند گفت: نقطه قوت ما ذخیره انقلاب اســلامی مردم ایران 
است ، گفتمان انقلاب که فرهنگ حمایت از مظلوم ، فرهنگ مقاومت و حمایت 
از مظلومان در مقابل اشغالگری و سلطه گری که در دل آن قرار دارد می باشد. 
جبلــی گفت: ماباید امتیاز خود را به درســتی درک کنیم ، نقطه تمایز و 
تفاوت خود با رقبا را دقیق شناســایی و برآن اساس برنامه ریزی کنیم ، اگر به 

این نقطه تمایز توجه نکنیم رویشی نداریم و از رقبا عقب خواهیم افتاد. 
رئیس ســازمان صداوســیما همچنین گفت: در دوره تحولی رسانه ملی 
تاکید ما بر عدالت گستری و هویت محوری است، این شعار مختص رسانه های 
داخلی نیست و براساس سرفصل عدالت موظف هستیم عادلانه تمام ظرفیت ها 
و اســتعدادها را در منظومه رسانه های ایران شناسایی کرده و در قاب تصویر 

به نمایش بگذاریم. 
رئیس رسانه ملی خطاب به مدیران شبکه پرس تی وی گفت: نقطه مجهول 
ذهنمان حاصل تاثیری است که رسانه های خبری در دنیا می گذارند و ما باید 
در این فضا بیشتر تلاش کنیم تا ماندگاری رسانه های خودمان را درک کنیم. 
رئیس سازمان صداوسیما در ادامه تأکید کرد: رویکرد جهانی ما در معاونت 
برون مرزی همراهی با رویش های بین المللی در حوزه خبر و اطلاع رســانی و 

استفاده از ظرفیت های جهانی حاکم است.
دهن کجی به مردم و سینما

در جشن جامعه صنفی تهیه کنندگان 
گروه موســوم به جامعه صنفی تهیه کنندگان سینما)!( اقدام به برگزاری 
مراسمی نمودند که گویی در آن قصد توهین و دهن کجی به سینما را داشتند!
این مراســم با عنوان جشن سپاس برگزار شد؛ عنوانی که گرته برداری از 
نام جشــنواره ای با عنوان سپاس اســت که توسط دستگاه ضدفرهنگی رژیم 
ستمشاهی برای حمایت از فیلم های شبه روشنفکری برگزار می شد. البته نحوه 
برگزاری این جشن، از جمله انتخاب تالاری اشرافی و گران قیمت، نوع پوشش 
بازیگران و مهمانان این مراسم و هزینه سنگین در پذیرایی و برگزاری آن نیز 

با توجه به شرایط اقتصادی، نوعی دهن کجی به مردم هم محسوب می شود.
از اتفاقات شــگفت انگیز در این دورهمی گران قیمت تشــکل موسوم به 
جامعه صنفی تهیه کنندگان، تقدیر از عوامل فیلم ســخیف و بســیار ضعیف 
»رحمان 1400« اســت. همچنین حسین انتظامی، رئیس سازمان سینمایی 
دولت روحانی نیز از مهمانان ویژه این مراسم بود. انتظامی در دوران مدیریتش 
بر ســینما، نقش موثری در تضعیف ســینمای ملی ایــران و تقویت جریان 

فیلمفارسی و فیلم های دونمایه داشت.
سازمان اوج با بودجه آثار آپارتمانی 

سریال تاریخی می سازد
ســازمان اوج بعد از سریال در حال پخش »مستوران« تولید سریال های 

تاریخی دیگری را هم در برنامه دارد.
مهرداد معظمی مدیر روابط عمومی سازمان هنری رسانه ای اوج از ساخت 

سریال های جدید توسط این سازمان خبر داد. 
وی در این خصوص نوشــت: »ساخت سریال مستوران برای سازمان اوج، 
در حکم آغاز یک راه میانبر اســت. علامتی اســت از قدم گذاشتن در وادی 
صنعتی شدن سریال سازی در ایران. ساخت سریال تاریخی با بودجه ای برابر با 
سریال های روز و آپارتمانی. از این کارخانه که قصه محوری، تنوع ژانر و توجه 
به محتوای ایرانی و اســلامی را در دســتور کار دارد، به زودی شاهد نمایش 
سریال های باکیفیت دیگری خواهیم بود. با قصه هایی شبیه »اسفندیار« از دل 
شاهنامه، اساطیری چون »آرش« و مرور تاریخ پرافتخار ایران، از »آل بویه« تا 
»عصر صفوی«. ســریال ها و آثاری که توانایی تسخیر بازار کشورهای منطقه 
را داشته باشــند. جهت اطلاع مخاطبان گرانقدر و اهل نظر، فصل اول سریالِ 
مســتوران با اقتباس و تکیه بر ادبیات کهن و پندآموز ایرانی و ظرف کمتر از 
دو سال، نگارش و تولید و روانه آنتن شده است. فصل دوم مستوران نیز که بر 
روی ریل تولید قرار گرفته اســت، در کمتر از هشت ماه به آنتن نوروز 1402 
و ماه مبارک رمضان خواهد رســید ان شاءالله. این؛ یعنی خداحافظی با فرآیند 
ســاخت ده ساله ســریال های تاریخی و صرف بودجه های عظیم و درک نیاز 

مخاطبان تشنه داخلی و خارجی.«
انتصاب مدیر جدید تالار ایرانشهر

»حمید نیلی« به عنوان مدیر جدید تماشاخانه ایرانشهر منصوب شد.
مهرداد باقری رئیس ســازمان فرهنگی هنری شــهرداری تهران 
بــا صدور حکمی حمید نیلی را به عنوان مدیر تماشــاخانه ایرانشــهر 

منصوب کرد. 
حمید نیلی پیش از این مدیرعامل انجمن هنرهای نمایشی ایران، 
مدیرعامــل انجمن تئاتــر دفاع مقدس، دبیر دو دوره جشــنواره تئاتر 
سراسری بچه های مسجد، مشــاور عالی دبیر شورای فرهنگ عمومی 
کشــور بوده و تهیه کنندگی چندین نمایش در کارنامه اش به چشــم 

می خورد.
دنیا، تازه ترین محصول  هالیوود را پس زد!

محصول جدید  هالیوود با درونمایه ضداخلاقی، با شکســت سنگینی در 
سینماهای دنیا مواجه شد.

تازه تریــن انیمیشــن کمپانی هــای پیکســار و دیزنی کــه دنباله ای بر 
انیمیشن های »داستان اســباب بازی« بود، به نام »لایت یر« )براساس یکی از 
دو شــخصیت اصلی آن دو کارتون یعنی »باز لایت یر«( برخلاف 4 قســمت 
قبلی فیلم/ انیمیشن یادشده، در دنیا و حتی گیشه های خود آمریکا با شکست 
مفتضحانه ای روبه رو شــد، به طوری که حتی قسمت جدید فیلم های »پارک 
ژوراسیک« که به عنوان یکی از ضعیف ترین بخش های مجموعه فیلم های فوق 
ارزیابی شده، به لحاظ فروش در آمریکا توانست بر آن پیشی گرفته و شکست 

سختی به »لایت یر« وارد آورد! 
ماجرا از آنجا آغاز شــد که دیزنــی، صحنه های ضداخلاقی فیلم که قبلا 
حذف شده بودند را به آن اضافه کرد و باعث شد که حدود 14 کشور از جمله 
برخی کشورهای مســلمان و همچنین چین و روسیه از اکران آن خودداری 
نمایند که همین ضربــه بزرگی به بازارهای جهانی فیلم وارد کرد و در حالی 
که پیش بینی می شــد این ضرر با استقبال در گیشه آمریکای شمالی و اروپا 
جبران شــود، اما این اتفاق نیز نیفتاد و تماشــاگران اروپایی و آمریکایی نیز 
استقبال سردی از انیمیشن »لایت یر« آن هم در آغاز تعطیلات فصل تابستان 
نمودند تا جایی که لس آنجلس تایمز »لایت یر« را »سردرد غیرمنتظره ای برای 

دیزنی« خواند!
نکته قابل تامل برای تولید انیمیشن »لایت یر«، کنار گذاردن گوینده نقش 
»باز لایت یر« در این کارتون بود که در همه 4 قسمت »داستان اسباب بازی«، 
صدای تیم آلن )بازیگر معروف آمریکایی( روی آن شنیده می شد اما به دلیل 
مخالفت های آلن با محتوای ناهنجار فیلم یادشده و علی رغم ریسک از دست 
دادن گروهــی از مخاطبان که با صدای جدیدی بــرای »باز لایت یر« مواجه 
می شدند، کمپانی پیکسار تصمیم گرفت از صدای »کریس ایونز« استفاده کند 

که لطمه دیگری به فیلم وارد آورد.
حالا علی رغم همه سعی و تلاش رسانه ها و کمپانی های فیلم سازی برای 
جــا  انداختن روابط ناهنجار که سال هاســت از طریق ســاخت آثار گوناگون 
ســینمایی و اختصاص جوایز تحمیلی و حتی وضــع قوانین جدید برای بالا 
بردن آنها، صورت می گیرد، اما به نظر می رســد کــه حتی در خود آمریکا و 
اروپا نیز در برابر این رفتارهای ضدبشــری، واکنش های اعتراضی و مقابله آمیز 
جدی وجود داشته که حتی در نوعی مقابله منفی و عدم استقبال از فیلم های 

معروف نمود پیدا می کند.

آیت الله حق شــناس)ره(: اگر خدای نکرده، افکار بد در 
ذهن شما مجسم بشود، شیطان از شما دست بردار نخواهد 

بود و هنگام مردن شما را جهنمی خواهد کرد.

هدیه به خوانندگان

صفحه 3
دوشنبه ۱3 تیر ۱۴۰۱ 
۴ ذی الحجه ۱۴۴3 - شماره ۲3۰۶۴

اخبار ادبی و هنری

با حضور مسئولان و اقشار مختلف مردم برگزار شد

مراسم باشکوه تشییع پیکر مرحومه سبا بابایی 
مادر ژاپنی شهید دفاع مقدس

سخنگوی دولت خبر داد
ابلاغ آیین نامه های اجرایی قانون »رتبه بندی معلمان« 

و »تسهیل پرداخت وام ازدواج«
بهادری جهرمی از ابــاغ آیین نامه های اجرایی قانون 
»رتبه بندی معلمان« و »تسهیل پرداخت وام ازدواج« خبر داد.

علی بهادری جهرمی ســخنگوی دولت در حساب کاربری خود 
در توئیتر، نوشت: 4۸ ساعت پس از تاکید رئیس جمهور، آئین نامه 

مربوط به تسهیل پرداخت وام ازدواج ابلاغ شد.
وی تاکید کرد: بانک ها مکلفند تا 10 روز پس از تکمیل مدارک 
با اعتبارســنجی، دریافت حداکثر یک سفته یا یک ضامن یا طبق 

بخشنامه ضمانت وام های خرد، وام ازدواج را پرداخت کنند.
سخنگوی دولت تصریح کرد: بانک مرکزی به تخلفات احتمالی 

رسیدگی می کند.
بهادری جهرمی همچنین در توئیتر نوشــت: آیین نامه اجرایی 

قانون رتبه بندی معلمان ابلاغ شد.

معاون سیاسی وزیر كشور
منصوب شد

»محمدرضا غامرضا« با حکم »احمد وحیدی« به عنوان 
معاون سیاسی وزارت کشور منصوب شد.

احمد وحیدی وزیر کشــور طی حکمی محمدرضا غلامرضا را 
به عنوان معاون سیاسی وزارت کشور منصوب کرد.

پیشتر محمدباقر خرمشاد از شهریور 1400 عهده دار مسئولیت 
معاونت سیاسی وزیر کشور بود.

معاون سیاســی وزیر کشور هم ز مان ریاست ســتاد انتخابات 
و مســئولیت برگزاری انتخابات ریاســت جمهوری، مجلس و دیگر 
انتخابات هــا و هم چنین نظــارت بر اســتانداران و فرمانداری ها را 

عهده دار است.
با حضور در سازمان صنایع هوایی صورت گرفت

بازدید وزیر دفاع
از مراحل تولید جت آموزشی یاسین

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح از مراحل تولید 
جت آموزش پیشرفته یاسین بازدید کرد.

امیر ســرتیپ دکتر محمدرضا آشــتیانی در راســتای بازدید 
از زیرمجموعه هــای وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مســلح و 
پیگیری های مجدانه برای به ثمر رســیدن پروژه های تحقیقاتی و 
تولیدی با حضور در سازمان صنایع هوایی نیروهای مسلح، از مراحل 
طراحی، تولید و ساخت جت آموزش پیشرفته »یاسین« بازدید کرد.

امیر آشــتیانی در جریان این بازدید گفت: تولید جت آموزشی 
یاسین، با توجه به ماموریتش در حوزه آموزش خلبانان، هم افزایی 

و همکاری همه ارکان وزارت دفاع را می طلبد.
رئیس  کل گمرک ایران

 در آیین افتتاح ساختمان جدیدگمرک اختصاصی ذوب آهن:
حمایت از صادرات ذوب آهن اصفهان 

حمایت از تولید ملی است
اصفهان- خبرنگار کیهان:

معاون وزیر امور اقتصاد و دارایی و رئیس کل گمرک ایران 
و هیات همراه  با حضور در ذوب آهن اصفهان ضمن دیدار 
و گفت وگو با مدیرعامل و دیگر مسئولین این مجتمع عظیم 
صنعتی ، در آیین افتتاح ساختمان جدید گمرک اختصاصی 

ذوب آهن شرکت نمود.
گمرک اختصاصی ذوب آهن اصفهان ، اولین گمرک اختصاصی 
واحدهای تولیدی کشور محسوب می شود که در دهه پنجاه همزمان 
با تاسیس این شرکت آغاز به کار نمود و هم اکنون عمده واردات و 

صادرات ذوب آهن از این طریق انجام می شود.
علیرضا مقدســي در آییــن افتتاح ســاختمان جدید گمرک 
اختصاصــی ذوب آهن اصفهان گفت: این شــرکت ، یک مجموعه 
پرتلاش و پرتوان در صنعت کشور محسوب می شود که با صادرات 
چشمگیر محصولات خود نقش مهمی در ارزآوری ایفا کرده است. 

وی افزود: گمرک به عنوان یک نهاد حاکمیتی وظیفه حمایت 
کامل از تولید را دارد و باید به گونه ای عمل کند که وقفه ای در تولید 
کشور ایجاد نشود و لذا از تمام ظرفیت های قانونی برای همکاری با 

صنایع از جمله ذوب آهن اصفهان استفاده می کنیم. 
دکتر مقدسی اظهار داشت: گمرک در کنار ذوب آهن اصفهان 
است چرا که این شرکت را پشتوانه ای برای صنعت کشور می دانیم 
و تلاشگران آن نیز در واقع ایثارگرانی هستند که در برابر تحریم های 

اقتصادی جهاد می کنند.
 مدیرعامــل ذوب آهن اصفهان نیز ضمن تقدیر از مســئولین 
گمرک کشــور که حمایت از تولید را در اولویت قرار داده اند ، گفت: 
این شرکت از سال گذشته حرکت تازه ای را در بخش تامین پایدار 
مواد اولیــه از طریق ورود به معدن داری و فرآوری مواد اولیه آغاز 
کرده اســت. بخشی از تامین مواد اولیه که از طریق واردات تامین 
می شود ، بستگی بســیاری به همکاری گمرک و مسائل مربوط به 
مبادی ورودی کشور دارد که در این زمینه تعاملات بسیار خوبی با 

گمرک برقرار شده است تا خدشه ای به تولیدوارد نشود. 
وی با اشاره به اینکه ذوب آهن اصفهان همکاری خوبی با گمرک 
در دهه های گذشــته داشته و قطعاً این همکاری ها توسعه می یابد، 
افزود: با توجه به مازاد تولید فولاد و ســرانه مصرف فولاد ، صادرات 
اهمیــت ویژه ای برای واحدهــای تولیدکننده فولاد دارد که برخی 
مســائل آن که به مبادی خروجی مربوط است از طریق همکاری و 

تعامل با گمرک کشور حل می شود.
 مهندس رخصتی افزود: ذوب آهن اصفهان ســال گذشته یک 
میلیون و صد و پنجاه هزار تن صادرات داشــته که این امر امسال 
نیز با جدیت دنبال می شود و البته تعامل با گمرک در دستیابی به 
این هدف نقش مهمی دارد. لذا در جلســات و دیدارها با مسئولین 
گمرک کشور ، مشکلات موجود در صادرات و راهکارهای آن بررسی 
می شود تا از طریق توسعه صادرات بتوانیم ارز آوری بیشتری داشته 

باشیم و به اقتصاد کشور نیز کمک شود. 
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان گفت: این شرکت تامین نیازهای 
داخل را در اولویت قرار داده است و تنها مازاد تولید صادر می شود 
که ارز حاصل از آن نیز صرف واردات مواد اولیه و تجهیزات می شود 

که در عمل برای حفظ تولید بسیار ضروری است.
 شایان ذکر است ساختمان جدید گمرک اخصاصی ذوب آهن 
اصفهان با مســاحت 1۸5 متر با حضور مسئولین گمرک کشور و 
استان اصفهان و مسئولین این شرکت افتتاح شد که مجهز به فیبر 
نوری بوده و در تسهیل ارتباطات مربوط به این گمرک که در بین 

50 گمرک برتر کشور قرار دارد ، بسیار موثر است.

تقلید کورکورانه ممنوع!
* »آنها پدران خود را گمراه یافتند )و فهمیدند که آنان اشتباه 

کردند(«
* »)ولی با تعصب جاهلانه( با سرعت و بی اختیار به دنبال 

آنها رانده می شوند )و عقل خود را به کار نینداختند(
* »قبل از آنها اکثر پیشینیان )نیز( گمراه شدند«

صافات - آیات ۶9 تا 7۱

در پرتو وحی

مراسم تشییع پیکر مادر ژاپنی شهید 
دفاع مقدس برگزار شد.

مراسم تشییع کونیکو یامامورا )سبا بابایی( 
دیروز یکشــنبه 12 تیرماه از رو به روی مسجد 

انصارالحسین برگزار شد.
این مراســم با حضور بسیاری از چهره های 
فرهنگــی و سیاســی از جمله حجت الاســلام 
والمسلمین ســیدمحمد حســن ابوترابی فرد، 
سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی، رئیس بنیاد 
شهید؛ غلامعلی حدادعادل، رئیس بنیاد سعدی؛ 
حسین دیوسالار، رایزن فرهنگی ایران در ژاپن؛ 
حجت الاســلام محمد قمی، رئیس ســازمان 
تبلیغات اســلامی و محمدحسین صفارهرندی 

برگزار شد.
این مراسم حجت الاســلام والمسلمین  در 
ابوترابی فرد امام جمعه موقت تهران به نمایندگی 
از سوی رهبر معظم انقلاب اسلامی حضور یافت 
و پس از بیان سخنانی به خانواده و بازماندگان 

این مرحومه تسلیت گفت.
ناصر کنعانی سخنگوی وزارت امور خارجه 
نیز در این مراسم پیام تسلیت امیرعبداللهیان 

وزیر امور خارجه را قرائت کرد. کونیکو یامامورا 
تنها مادر ژاپنی شهید محمد بابایی زندگی بسیار 
پرماجرایی داشته است و پس از مهاجرت به ایران 
به عنوان مترجم زبان ژاپنی مشغول به کار شد و 
در ترجمه کتاب های فارسی به ژاپنی و ترجمه 

کارتون های ژاپنی به فارسی نیز با صدا و سیما 
همکاری داشت. او همچنین از فعالان موزه صلح 
تهران بود و چند سال به عنوان مادر موزه صلح 

در این موزه فعالیت داشت.
کونیکو یامامورا، زنی مســلمان، حج رفته و 

مادر شهید است که هم سابقه مبارزات انقلابی 
دارد و در سال های ابتدایی راه اندازی رادیو ژاپنی، 
فعالانه در پایه گذاری این رسانه نقش آفرینی کرد 
و پس از آن تاکنون به عنوان کارشــناس با این 

رادیو همراه بوده است.
در سال 1۳۹۹ کتابی به نام مهاجر سرزمین 
آفتاب که زندگینامه و خاطرات کونیکو یامامورا 

را روایت می کند در ایران منتشر شد.
کتاب »مهاجر ســرزمین آفتاب« که به قلم 
حمید حســام و مسعود امیرخانی نوشته شده، 
داستان زندگی کونیکو یامامورا، تنها مادر شهید 
جنگ تحمیلی است که از دوران کودکی او در 
ژاپن تا شهادت فرزندش در فکه را روایت می کند.
کونیکو یامامورا مادر شهید »محمد بابایی« 
که مدتــی به علت بیمــاری در بیمارســتان 
خاتم الانبیا)ص( بستری بود، روز جمعه 10 تیر 

دار فانی را وداع گفت.
مراســم تشییع پیکر مادر شــهید بابایی از 
ساعت 10 صبح در مسجد انصارالحسین با بدرقه 
مردم انقلابی تهران برگزار شــد و پس از آن به 

سوی قطعه 45 بهشت زهرا)س( رهسپار شد.

وزیر کشور با بیان اینکه دو میلیون و ۳۰۰ 
هــزار نفر در طرح شناســایی اتباع خارجی 
مشــارکت کردند، گفت: آن دسته از اتباعی 
که برای ثبت نــام در این طرح اقدام نکردند، 

حضورشان در کشور غیرقانونی است.
احمد وحیدی روز یکشنبه در نشستی در محل 
وزارت کشــور درباره نرخ مشارکت اتباع خارجی در 
طرح شناســایی اتباع  گفت: طرح شناســایی اتباع 
خارجی آغاز شــده و تاکنون 2 میلیون و ۳00 هزار 
نفر برای ثبت نام مراجعه کردند و کارت های لازم را 
دریافت کردند اما هنوز برخی از اتباع مراجعه نکردند. 

وزیر کشــور افزود: آن دسته از اتباعی که برای 
ثبت نام در این طرح اقدام نکردند، حضورشــان در 
کشور غیرقانونی است و برابر قوانین اقامت غیرقانونی 

با این افراد رفتار می شود.
وی با بیان اینکــه هرچند ملت ایران با اتباع 
کشورهای همســایه ارتباط خوبی دارند اما باید 
حضور اتباع در ایران ساماندهی شود، اظهار داشت: 
اتباعی که در این طرح مشارکت کردند و از منظر 
ما حضورشــان شناسایی شــده است از خدمات 
بانکی، بیمه ای و ارتباطاتی در ســاختار مشخص 
بهره مند خواهند شــد و می تواننــد فعالیت های 

خــود را در چارچوب قانونی دنبــال کنند. وزیر 
کشور به کمبود فضای آموزشی برای اتباع مقیم 
در کشور اشــاره کرد  و گفت: باید تدبیر کرد که 
چطور به رفع این مشکل کمک کنیم. دوستان ما 
در وزارت کار می توانند سازوکاری به عنوان ویزای 
اشتغال یا ویزای کار برای این افراد مشخص کنند 
و بعد مرحله به مرحله ساماندهی این افراد دنبال 

خواهد شد
بخش اعظم فرمانداران

 احکام جدید دریافت کردند
وزیر کشور همچنین درباره آخرین تغییرات 

در فرمانداران و بخشــداران سراســر کشــور 
افزود: این جریان مســتمری است که در حوزه 
فرمانداری هــا و بخشــداری ها به طور طبیعی 
در حال انجام اســت. البته بخش قابل توجهی 
از فرمانــداران حکم جدید خــود را گرفتند و 
 درصــد کمی باقی مانده که هنوز احکام جدید

نگرفتند.
وحیدی اظهار داشــت: در بخشداری ها هم این 
کار به طور مرتب اتفاق می افتد و عزیزان حکم هایی 
را می گیرنــد و برخی در طول زمان اگر نیاز باشــد 

تغییر می کنند.

وزیر کشور: 

اتباعی که در طرح شناسایی ثبت نام نکردند، حضورشان در کشور غیرقانونی است

جوکار گفت: در سفر اعضای این کمیسیون 
به روســیه جلســات مختلفی با بخش های 
پارلمانی، شــهری و سیاسی این کشور برای 
انتقال تجربیات در حوزه های مختلف برگزار 

کردیم.
به گزارش خانه ملت، محمدصالح جوکار رئیس 
 کمیســیون امور داخلی کشور و شوراهای مجلس 
شــورای اسلامی با اشاره به سفر تعدادی از اعضای 
این کمیسیون به روسیه، گفت: در این سفر جلسات 
مختلفی با بخش های مختلف پارلمانی، شــهری و 

سیاســی روسیه برگزار کردیم. از جمله تبادل نظر 
درخصوص انتقال تجربیات در حوزه مدیریت شهری 
و برگــزاری انتخابات و همچنین کمیســیون های 
مختلف دومای روســیه بخشــی از برنامه های این 

سفر 5 روزه بود.
وی تصریح کرد: در این ســفر با معاون رئیس  
شورای فدراســیون مجلس فدرال روسیه و رئیس  
کمیسیون امور ساختار خودگردانی محلی شورایِ 
مذکور دیدار و درباره گســترش تعاملات پارلمانی 
فی مابین دو کشــور گفت وگو و تبادل نظر شد، در 

این جلسه که کاظم جلالی، سفیر ایران در فدراسیون 
روسیه نیز حضور داشت، طرفین با اشاره به سوابق 
مناســبات خوب پارلمانی فی مابین و اراده جدی 
رهبران دو کشور جهت تعمیق مناسبات، تجاری، 
پارلمانی و اقتصادی بر ضرورت ارتقای سطح فراگیر 

روابط در همه عرصه ها تاکید کردند.
نماینده مردم یزد در مجلس شــورای اسلامی 
تاکید کرد: در حوزه ســرمایه گذاری و اســتفاده از 
ظرفیت اســتان های مختلف کشــور برای توسعه 
تجــارت و بی اثر کردن تحریم های آمریکا که علیه 

هر دو کشــور وضع شده است صحبت های خوبی 
مطرح شد.

جوکار با اشاره به دیدار گروه پارلمانی کمیسیون 
شوراها با مسئولین دومای دولتی فدراسیون روسیه 
نیز گفت: طرفین درباره ساختار انتخاباتی دو کشور 
و چگونگی مراحل تصویب قانون و مقررات مربوطه 
رایزنی و بر تقویت تعاملات پارلمانی تاکید کردند.

وی خاطرنشان کرد: در این سفر، صفری ملک 
میان، رشــیدی کوچی و آصفری به نمایندگی از 

کمیسیون حضور داشتند.

رئیس  کمیسیون امور داخلی مجلس:

سفر اعضای كمیسیون شوراها به روسیه
 برای تبادل تجربیات صورت گرفت

رئیس ستادکل نیروهای مسلح با بیان 
اینکه خوشبختانه امنیت پایدار در کشور 
حاکم است، گفت: در زمین و هوا شرارت 

و تحرکات دشمنان را رصد می کنیم.
ســردار سرلشــکر پاســدار محمد باقری 
رئیس ســتادکل نیروهای مسلح صبح امروز از 
طریق فرودگاه ســنندج وارد استان کردستان 
شــد و مورد اســتقبال نماینده ولی فقیه در 
استان، استاندار و فرماندهان نظامی و انتظامی 

قرار گرفت. رئیس ستادکل نیروهای مسلح در 
بدو ورود در جمع خبرنگاران با ابراز خرسندی 
از حضور در استان کردستان و سلام و قدردانی 
از مجاهدت هــای مردمان ایــن دیار در طول 
دوران انقلاب و دفــاع مقدس گفت: هدف از 
این سفر سرکشی و بررسی حوزه های مربوط 
به نیروهای مســلح و امنیت منطقه و مرزهای 

کردستان است.
وی ضمن بررســی فعالیت هــای نیروهای 

مســلح در همکاری با دولت و مردم در استان 
افزود: در یک ماه اخیر جلسات و بررسی های 
کامل در نیروهای مسلح استان کردستان انجام 

شده تا زمینه این  سفر مهیا شده است.
سرلشــکر باقری با بیــان اینکه »بحمدالله 
وضعیت امنیت در کشــور و استان کردستان 
و مرزهــای این خطه پایدار و فوق العاده خوب 
اســت و هیچ مشــکلی نداریم«، تصریح کرد: 
گاهی شرارت های بســیار پراکنده ای از سوی 

دشــمنان وجود داشــته اســت که نیروهای 
مســلح از ســپاه، مرزبانی و ارتش در زمین و 
 هوا مشــغول فعالیت و تحرکات آنان را رصد

می کنند.
سرکشــی و نشســت با نیروهای مســلح؛ 
سپاه، ارتش و انتظامی؛ بررسی میدانی امنیت 
مرزها و فعالیت های نیروهای مســلح از جمله 
برنامه های سفر دوروزه سردار باقری به استان 

کردستان است.

سرلشکر باقری: 

تحرکات دشمنان را در زمین و هوا زیر نظر داریم

آیین بزرگداشت شــهدای هواپیمای مسافری 
۶55، روز چهارشــنبه در مکان ســقوط هواپیمای 
مزبــور در میان آب های خلیج فارس با حضور مردم، 
خانواده شــهدا ، جانبازان و مسئولان برگزار و محل 
حادثه گلباران شــد. در تاریخ 12 تیر 1۳۶۷ پرواز 
مسافربری شماره ۶55 شرکت هواپیمایی ایران ایر از 
بندر عباس به مقصد دبی در حرکت بود که با شلیک 
موشک هدایت شونده از ناو وینسنس آمریکا بر فراز 
خلیج فارس سقوط کرد و تمامی 2۹0 سرنشین آن 

به شهادت رسیدند.

بزرگداشت
شهدای پرواز ایرباس 

مدیرعامل سازمان بیمه سامت درباره سرانجام 
قیمت داروها و چگونگی پوشش های بیمه ای پس 
از ســاماندهی ارز دارو و انتقــال آن به بیمه ها، 

توضیح داد.
محمدمهدی ناصحی درباره موضوعات اخیر مطرح 
شده پیرامون پلکانی بیمه شدن برخی داروها به دنبال 
ساماندهی ارز دارو، به ایسنا، گفت: در بحث ساماندهی 
ارز دارو برنامه دولت این اســت که اکثر داروها را تحت 
پوشــش بیمه برد، ولی این برای همه  داروها یکســان 
نخواهد بود. یک دارو ممکن اســت ۷0 درصد و دارویی 
دیگر 50 درصد و... تحت پوشــش برود. میزان برقراری 
پوشش بیمه ای بسته به نوع نیاز مردم تعیین خواهد شد 
و تصمیم آن توسط ســازمان غذا و دارو و سایر مراجع 
قانونی گرفته خواهد شــد. موضوع پلکانی بیمه شــدن 
داروها منوط به موضوع ســاماندهی ارز است که پس از 

آن تصمیم  نهایی اتخاذ می شود.

ناصحــی دربــاره نقش و درخواســت بیمه ها برای 
ســاماندهی ارز دارو، افزود: بیمه به عنوان مرجع تامین 
مالی مردم، هدف گذاری بهتری دارد تا پول دقیقا به نقطه 
هدف برسد. ممکن است سایر نهادها یا جایگاه ها مبلغ را 
برای هزینه های دیگر مانند زیرساخت استفاده کنند، اما 
هزینه بیمه صرفا برای بخش بیمه می رود. کارشناسان 
بخش سلامت، دولت و مجلس اعلام می کنند که باید پول 
به بیمه پرداخت شود تا بیمه اقدامات بعدی را انجام دهد.

وی ادامه داد: اقدامی که ما باید انجام دهیم اقدامی 
زیرساختی و الکترونیک است. محاسبه قیمت دارو نیز 
توســط سازمان غذا و دارو صورت گرفته و در سامانه ها 
اعمال می شــود. با اعمال این موضــوع وقتی فردی به 
داروخانه می رود تا دارو دریافت کند فقط سهم و درصد 
خود را پرداخت می کند که البته قرار اســت این سهم 
زیاد نشــود. بیمه هم قرار است سهم دولت و یارانه  دارو 
)که اکنون سمت شرکت های تولیدی و وارداتی می رود( 

را پرداخت کند. در واقع دیگر دارو با قیمت معمول بازار 
خریداری می شــود و بیمه مابه التفاوت ارز را روی دارو 

اعمال می کند و به داروخانه پرداخت می کند.
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران تاکید کرد: 
قدرت اعمال این موضوع باید برای همه  بیمه ها فراهم 
شــود و مشکلات زیرساختی و قطعی سامانه ها باید به 
کمترین حد ممکن برســد. نکته بسیار مهم دیگر این 
اســت که منابع باید به شکل کامل به بیمه اختصاص 
یابد؛ زیرا اگر این پول به بیمه اختصاص نیابد، هزینه ها 
سنگین خواهد بود و امور جاری بیمه ها هم دچار مشکل 
می شود. تصور و پیش بینی اولیه  ما از هزینه  بیمه سلامت 
برای ساماندهی ارز دارو حدود 4۳ هزار میلیارد تومان 
)۳2 هزار میلیارد بــرای دارو و 11 هزار میلیارد برای 

تجهیزات( است.
ناصحی افزود: در مورد اجرایی شدن ساماندهی ارز 
دارو سیاست گذاران کشور می بایست موانع و محدودیت ها 

را دیــده و برطرف کنند و بعد در مورد زمان اجرای آن 
تصمیم گیری کنند. ما نیز در حال تجهیز و به روزرسانی 

سامانه ها و اقدامات خود در وزارت بهداشت هستیم.
وی دربــاره احتمال افزایش قیمت دارو در ســال 
جاری به دنبال اعلام ســازمان غذا و دارو و چگونگی 
پوشش بیمه ای آن، گفت: مقرر شد در صورت افزایش 
قیمت دارو، اعتبار در اختیار بیمه قرار گیرد تا ســهم 
پرداختی بیمه ها افزایش یابد. قانون تاکید کرده است 
کــه پرداختی از جیب مــردم افزایش نیابد و ما آماده 

افزایش سهم بیمه ها هستیم.

مدیرعامل سازمان بیمه سامت تشریح کرد

بیمه شدن پلکانی داروها با انتقال ارز ترجیحی
پرداختی مردم افزایش نمی یابد

شیراز- خبرنگار کیهان:
احمدرضا نداف، مدیرگروه قرآن و عترت اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسامی فارس گفت: برجسته ترین 
ویژگــی این بســته، نــوآوری و آفرینش های نو 
همراه با گیرایی بسیار در راستای نهادینه  سازی و 
فرهنگ  سازی دینی برای کودکان است که تاکنون 

کمتر بدان پرداخته شده است.
هر بســته یادگیری و تربیت سفرهای کودکانه دارای 
4 جلد کتاب کار و فعالیت، 4 جلد قصه و تفکر )قصه های 
نمایشی، ویژه مربی- کودک( و یک جلد کتاب زبان آموزی 
برای کودکان پیش دبستانی است. این بسته ها به کوشش 
مرضیه نوذری با نظارت علمی مریم اســفندیاری، ســاره 
جوشــن، محمدرضا دســت آموز، رحیــم کامیاب، صمد 
ســاعی منش، راضیه وجدان حقیقی و مهرنوش ســادات 
فرش نشــانی با تصویرگری زهره ســادات و زهرا سادات 
طباطبایی و صفحه آرایی ناصر حســنی، کاری از مؤسسه 
فرهنگی رواق معرفت و انتشارات آکسایا، برای کودکان و 

مربی های کودک، به چاپ رسیده است.

رونمایی از 3 كتاب كودک 
در قالب بسته های یادگیری

و تربیت سفرهای كودكانه


